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 Protokół nr IV/2019 

przebiegu IV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 25 stycznia 2019 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 12 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni byli Radni Paweł Wojna, 

Wojciech Zajler, Tomasz Klaczyński, Artur Bielawski oraz Sylwia Dopierała. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik 

2. Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska 

3. Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 

4. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego  

w Śremie 

5. Marek Matuszewski z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

6. Romuald Nawrot Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Dolsk 

7. Urszula Hańczyk Kierownik PCPR w Śremie 

8. Mecenas Dominik Czubanowski 

9. Przedstawiciele lokalnych mediów. 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady IV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poprosił wszystkich o powstanie aby uczcić minutą ciszy pamięć Pana Pawła 

Adamowicza Prezydenta Gdańska.  

Przewodniczący powiedział, że cisza nie może być milczeniem i trzeba o tym pamiętać bo 

jesteśmy samorządowcami i społecznikami, a w dzisiejszych czasach kłamstwo i nienawiść jest na 

porządku dziennym jest to zjawisko bardzo powszechne. Przewodniczący zwrócił się do radnych 

aby o tym pamiętali i byli czujni jako samorządowcy bo każdego taka przykrość może spotkać 

najważniejsze żeby nie milczeć bo to miejsce i ta Rada wielokrotnie udowodniła, że wszyscy bez 

względu na przynależność polityczną zawsze dla dobra naszej małej ojczyzny tego powiatu 

stawali na wysokości zadania.  

Przewodniczący Przypomniał, że sesja jest prowadzona na żywo i objaśnił sprawy techniczne.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska zgłosiła wniosek o zamianę kolejności punktów 

dotyczących uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego z uchwałą 

budżetową. Ta zamiana jest ze względów praktycznych, ponieważ ze względu na rozmiar 

autopoprawek do budżetu łatwiej będzie ją procedować. Po uchwaleniu budżetu będzie już 

prościej przy WPF, dlatego że te uchwały są ze sobą bardzo powiązane, gdyż budżet w zasadzie 

znajduje się w jednej z kolumn WPF stąd wniosek aby taką zamianę w porządku zrobić. 

 

Po zmianie porządek przedstawia się następująco: 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu I i II sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

c) odczytanie opinii komisji stałych Rady, 

d) przedstawienie autopoprawek Zarządu do projektu budżetu, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu,  

g) głosowanie wyników zgłoszonych w trakcie dyskusji, 

h) głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na lata 

2019-2048. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Śremie w 2019 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmniejszenia funduszu założycielskiego SP ZOZ - Szpitala w 

Śremie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęci przedłożonych przez SPZOZ Szpital w Śremie 

sprawozdań dotyczących zbycia oraz wydzierżawienia majątku trwałego za II półrocze 2018r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany, pomiędzy Gminą Książ 

Wlkp. a powiatem śremskim, nieruchomości zajętych pod drogi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości nieruchomości położonych w Śremie oznaczonych ewidencyjnymi numerami 

działek 2205/343, 2205/344 oraz 2261/2. 

13. Sprawozdane z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat śremski za 2018r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2018. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Powiatu w Śremie w skład 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych z 

zakresu administracji rządowej.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji na 2019 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2019 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2019 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu za 2018 rok. 

21. Interpelacje i zapytania Radnych. 

22. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

23. Informacja Przewodniczącego Rady. 

24. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że do protokołu I i II sesji nie 

wpłynęły uwagi Radnych.  
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Protokół I sesji z dnia 23.11.2018 r. został przyjęty przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów 

za). 

Protokół II sesji z dnia 30.11.2018 r. został przyjęty przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów 

za). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu stanowiące załącznik nr 4 do protokołu nie wymaga 

uzupełnienia. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji. 

 

Ad 5 a i b. 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały budżetowej wraz  

z odczytaniem opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.   

 

Ad 5c. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

odczytania opinii komisji stałych Rady i poprosił o opinie o projekcie uchwały. Opinie stanowią 

załącznik nr 7 do protokołu.   
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Ad 5d. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

przedstawienia autopoprawek Zarządu do projektu budżetu. Autopoprawki stanowią załącznik nr 

8 do protokołu. 
 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła autopoprawki Zarządu do projektu budżetu. 
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Ad 5e. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

dyskusji nad projektem budżetu.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że skomentuje omawianie budżetu, które 

przedstawiła pani Skarbnik. Rozpocznie od zdania, gdzie pani Skarbnik tłumaczyła przesunięcie 

środków na etatowego członka Zarządu, ponieważ można było to tak odnieść, że są to dodatkowe 

środki natomiast są to środki przesunięte z rady powiatu, gdzie członkowie Zarządu pobierają 

dietę. To jest właśnie ponad 20 tys. zł, które zostaje przesunięte ze względu na to, że etatowy 

członek Zarządu to nie będzie pobierał diet. Te środki są przesuwane do paragrafów w Starostwie. 

Jeżeli chodzi o budżet pani Skarbnik wspominała o PIT-ach gdzie podatek od osób fizycznych 

został wyraźnie zwiększony i dzięki temu można było zaplanować wyższe wydatki. Wszystko się 

zgadza tylko z PIT-em jest jeden problem, ponieważ można zaplanować te dochody, które mogą 

zostać niezrealizowane, wtedy jeżeli się zaplanuje wydatki a samorząd nie ma rezerwowych 

środków to pojawia się problem. Natomiast powiat wziął to pod uwagę i została wpisana kwota 

tak jak pan Minister przekazał. Oczywiście bierzemy pod uwagę, że możemy nie wykonać, 

dlatego że jest to znaczne zwiększenie o ponad 3 mln zł. Na ubiegły rok był plan ponad 13 mln zł, 

a wykonanie było o 1 mln zł wyższe czyli ponad 14 mln zł. Gospodarka miała się bardzo dobrze 

ale nie wiadomo czy będzie tak dalej dlatego są obawy, że po prostu nie będzie tak a ta kwota 

podana przez pana Ministra wzrosła do ponad 16 mln zł. Byłoby dobrze gdyby powiat zrealizował 

te dochody ale trzeba brać pod uwagę wariant że to się może nie udać. Następna sprawa o której 

wspomniała pani Skarbnik dotyczy tego, że powiat ma 80 % dochodów właściwie z budżetu 

państwa czyli trzeba sobie zdawać sprawę, że są to właśnie oznaczone dochody że nie ma 

możliwości żeby tych wydatków nie podjąć. Jest to satysfakcją dla Zarządu Powiatu i Rady 

Powiatu, że  możemy na tym poziomie realizować ten budżet zważywszy na to, że właściwie 

zostało jeszcze tylko 20% tych dochodów. Starosta powiedział, że pani Skarbnik wspomniała, że 

został rozwiązany najtrudniejszy problem powiatu, który trwał już od 11 lat, co jest dużym 

obciążeniem bo trzeba było zaciągnąć ponad 80 mln zł pożyczki, dlatego możemy mieć 

satysfakcję i cieszyć się z tego, że powiat to udźwignął. Starosta pokazuje, że przygotowanie tego 

nie było to takie łatwe, temat bardzo trudny ale patrząc na cały budżet powiatu można powiedzieć, 

że nie jest zły, powiat się nie zawalił a różnie mówiono. W tej chwili każdy już zaczyna 

komentować to co się dzieje w tej chwili ale jeszcze kilka lat temu wszyscy mówili, że powiat i 

szpital zbankrutuje, że niczego nie będzie. Żadna z tych rzeczy się nie sprawdziła powiat jak 

widać budżet ma niezły szpital został zmodernizowany. Starosta powiedział, że jeżeli chodzi  

o Wielkopolskę i szpitale powiatowe to myśli, że nasz jest  jednym z najlepszych szpitali i to jest 

również wielka satysfakcja. Inwestycje oczywiście są niższe o czym Starosta mówił już przed 

wyborami i niczego nie ukrywał bo nikt nie jest cudotwórcą. Można optymalizować koszty  

w wydatkach bieżących w różnych segmentach ale powiat starał się aby te wydatki bieżące, 

oszczędności i optymalizacja nie dotknęła Starostwa i jednostek podległych powiatowi 

śremskiemu. W tym budżecie świadczy to o tym, że w wielu miejscach gdzie są potrzebne 

następują podwyżki i gdyby sytuacja powiatu była bardzo zła na pewno tych podwyżek by nie 

było. Jeżeli chodzi o szkoły i wszystkie jednostki powiatu śremskiego ważne jest to, że powiat 

wiedząc o tym, że przystąpi do spłaty wierzytelności wykonał inwestycje wynoszące około 20-

22% dochodów budżetu w poprzednich latach po to właśnie żeby te inwestycje zrealizować. Jeżeli 

chodzi o wszystkie jednostki i szkoły nie ma żadnych koniecznych inwestycji do wykonania, które 

byłyby niezbędne. Pozostaje temat dróg, który jest zawsze otwarty, na który zawsze były i będą 

potrzebne środki, które na te inwestycje są w budżecie. Jeżeli chodzi o utrzymanie dróg to nie jest 

to mała kwota bo jest to około 1,5 mln zł natomiast żadne zmniejszenia nie są tu planowane. 

Inwestycje drogowe będą prowadzone na takich samych zasadach jak w poprzednich kadencjach  

a mianowicie te inwestycje, które będziemy realizować na terenie gmin będą finansowanie po 

połowie dzieląc koszty między gminę i powiat tak jak jest to praktykowane w powiatach w całym 

kraju i również w tej kadencji tak to będzie praktykowane. Starosta zwraca uwagę, że zapisaliśmy 
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w planie budżetowym pewne inwestycje drogowe i powiat będzie zwracał się do panów 

Burmistrzów, do pani Burmistrz i do pana Wójta gmin powiatu śremskiego o dofinansowanie 

poszczególnych inwestycji drogowych. Starosta poprosił o głosowanie i poparcie przedstawionego 

budżetu. 

 

Radny Emil Majsner w formie informacyjnej powiedział, że w związku z dodatkowym  

i zbędnym zdaniem Radnego, kosztem związanym z powołaniem etatowego członka Zarządu  

i zbyt małą dotacją na kulturę fizyczną, która wynosi 51 375,00 zł dla podmiotu, pomimo wielu 

pozytywnych opinii o budżecie Radny wstrzyma się od głosu. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że nawet jeżeli byśmy chcieli to akurat prośba 

pana Radnego, żeby zwiększyć środki na kulturę byłaby niemożliwa ze względu na to, że mamy  

w programie ostrożnościowym uzgodnione z Ministerstwem Finansów, że ta kwota którą mamy 

czyli około 50 tys. zł ona się nie zmieni. 

 

Ad 5f. 
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowania wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu. 

 

Autopoprawki został przyjęty przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów za). 

 

Ad 5g. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie wyników zgłoszonych w trakcie dyskusji. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 

Ad 5h. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/27/2019  w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok (11 głosów za,  

1 wstrzymujący się) została podjęta przez Radę Powiatu i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2019-2048. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami  

i odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  IV/28/2019  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na 

lata 2019-2048  (12 głosów za)  i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili głosów. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  IV/29/2019  w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej  (12 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2019 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

panią Urszulę Hańczyk Kierownik PCPR w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr IV/30/2019 w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Śremie w 2019 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów za)  

i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmniejszenia funduszu założycielskiego SP ZOZ - 

Szpitala w Śremie. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pana Marka Matuszewskiego z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Marek Matuszewski z-ca naczelnika Wydziału GN dodał w uzupełnieniu do uzasadnienia 

uchwały, że Rada Społeczna Szpitala w Śremie dzisiaj podjęła uchwałę odnośnie zmniejszenia 

funduszu założycielskiego Szpitala w Śremie, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  Rada 

Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Ta opinia jest niezbędna do podjęcia 

dzisiejszej uchwały.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/31/2019 w sprawie zmniejszenia funduszu założycielskiego SP ZOZ - Szpitala w 

Śremie została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów za) i stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia przedłożonych przez SPZOZ Szpital w Śremie 

sprawozdań dotyczących zbycia oraz wydzierżawienia majątku trwałego za II półrocze 2018r.  
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Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego  

w Śremie. 

 

Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich dodała, że w projekcie uchwały 

nastąpiła omyłka pisarska w § 2 zamiast uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia powinno być 

napisane uchwała obowiązuje od dnia podjęcia. 

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/32/2019 w sprawie przyjęci przedłożonych przez SPZOZ Szpital w Śremie 

sprawozdań dotyczących zbycia oraz wydzierżawienia majątku trwałego za II półrocze 2018r. 

została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów za) i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany, pomiędzy 

Gminą Książ Wlkp. a powiatem śremskim, nieruchomości zajętych pod drogi.  

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pana Marka Matuszewskiego z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/33/2019 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany, pomiędzy Gminą 

Książ Wlkp. a powiatem śremskim, nieruchomości zajętych pod drogi została podjęta przez Radę 

Powiatu jednogłośnie (12 głosów za) i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości nieruchomości położonych w Śremie oznaczonych ewidencyjnymi numerami 

działek 2205/343, 2205/344 oraz 2261/2. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pana Marka Matuszewskiego z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/34/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości nieruchomości położonych w Śremie oznaczonych ewidencyjnymi numerami 

działek 2205/343, 2205/344 oraz 2261/2 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 

głosów za) i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat śremski za 

2018r. co stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pani Wioletę Jastrząbek naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 

Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Emil Majsner poprosił panią naczelnik o pozostanie do końca sesji, ponieważ w wolnych 

głosach i wnioskach będzie miał do pani zapytanie dotyczące oświaty.  

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2018. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego  

w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/35/2019 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2018 została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 

głosów za) i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Powiatu w Śremie  

w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła projekt uchwały  

i poprosiła o wskazanie dwóch radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Dodała, że 

w projekcie uchwały nastąpiła omyłka pisarska w § 3 zamiast uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia powinno być napisane uchwała obowiązuje od dnia podjęcia. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zgłosił pana Emila Majsnera i zapytał, czy Radny 

wyraża zgodę. 

Radny Emil Majsner wyraził zgodę. 

Radna Elżbieta Michalska zgłosiła pana Marcina Szydłowskiego. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/36/2019 w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Powiatu w Śremie w skład 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku została podjęta przez Radę Powiatu j (11 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 
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Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/37/2019 w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych z 

zakresu administracji rządowej została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów za)  

i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji na 2019 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/38/2019 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji na 2019 rok została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (12 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2019 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  
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Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/39/2019 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2019 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (12 głosów za) i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2019 rok.. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr IV/40/2019 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej 

oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2019 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (12 głosów za) i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad 20.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Powiatu za 2018 rok. 

Poinformował, że sprawozdania zostały przyjęte na wczorajszych posiedzeniach przez wszystkie 

Komisje. 

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Ad 21.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radny Emil Majsner złożył zapytanie nr 3/2019 dotyczące informacji o korzystaniu przez 

Starostwo z usług transportowych firm zewnętrznych. 

Kolejne zapytanie nr 4/2019 w sprawie udzielenia informacji o dodatkach motywacyjnych  

w szkołach ponadgimnazjalnych powiatu śremskiego. 

Interpelacja nr 3/2019 w sprawie przedstawienia sprawozdania z badania jakości powietrza na 

terenie powiatu. 

Kolejna interpelacja nr 4/2019 w sprawie zamieszczania protokołów z poszczególnych Komisji 

Rady Powiatu na stronie internetowej Starostwa. 

 

Kolejny temat już nie w formie pisemnej dotyczy uchwały podjętej przez Radę dnia 30.11.2018r. 

dotyczącą powołania członka Zarządu. Radny widzi na stronie internetowej, że ten członek 

Zarządu został już powołany natomiast Rada nie została o tym oficjalnie poinformowana. 

 

Radna Elżbieta Michalska złożyła interpelację w sprawie przywrócenia przystanku 

autobusowego na żądanie na Alei Solidarności w Śremie. 

Druga interpelacja dotyczy umieszczenia znaków drogowych C-16/C-13 na chodniku przy Alei 

Solidarności w Śremie. 

 

Radny Wojciech Świdurski złożył interpelację w sprawie naprawy nawierzchni drogi 

wojewódzkiej nr 436 na odcinku Książ Wlkp. – Śrem. 

 

Radni nie zgłosili więcej interpelacji i zapytań.     

 

Ad 22. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radny Marek Mostowski powiedział, że nie uszło jego uwadze, że na dzisiejszej Radzie Powiatu 

był obecny pan Przewodniczący rady Miasta i Gminy Dolsk. Dodał, że jest to pierwszy przypadek 

od 2014 roku, gdzie znacząca osoba z Gminy przyjechała i zaszczyciła nas swoją obecnością. 

Wszyscy wiedzą jak wygląda sytuacja w Dolsku. Ponadto Radny zna pana Romualda Nawrota 

bardzo dobrze i myśli, że jego obecność na radzie powiatu jest mile widziana dodając, że pan 

Nawrot jest człowiekiem przyzwoitym i zrównoważonym. Radny uważa, że pan Nawrot zrobi 

wszystko aby sytuacja w Dolsku zmieniła się. Wie, że pan Nawrot prowadził już rozmowy  

z Przewodniczącym Rady Sejmiku Województwa Wielkopolskiego, a powiatowi musi zależeć na 

tym żeby sytuacje w poszczególnych gminach były zdrowe. Radny myśli, że obecność pana 

Nawrota jak i zaangażowanie w całą tą sytuację spowoduje to, że w Dolsku zapanuje wreszcie 

spokój i normalność bo do czego prowadzi nienormalność powiedział na samym początku pan 

Przewodniczący. Na koniec Radny podziękował panu Romualdowi Nawrotowi za obecność na 

dzisiejszym posiedzeniu Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski dodał, że również bardzo się cieszy, że pan 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Dolsk zaszczycił nas swoją obecnością. 

 

Ad 23. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 

22.02 natomiast posiedzenia komisji 21.02. 
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Cały harmonogram na 2019 rok niebawem będzie na e-sesji. Wyjątkowo w kwietniu komisje  

i sesja wypadną w środę i czwartek, ponieważ w piątek będzie zakończenie roku szkolnego klas 

maturalnych wtedy Zarząd Powiatu będzie gościł w szkołach.  

 

Ad 24. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął IV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1315. 
 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 


